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> Retouradres Postbus 20301 2500 EH  Den Haag 

 
 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer 

der Staten-Generaal 

Postbus 20018 

2500 EA  DEN HAAG 

  

 

 

 

 

Datum 16 november 2015 

Onderwerp Antwoorden Kamervragen over de gebrekkige doorstroming van 

statushouders in Arnhem 

 

 

Bijgaand bied ik u de antwoorden aan op de schriftelijke vragen die zijn gesteld 

door de leden Kuiken en Albert de Vries (beiden PvdA) over de gebrekkige 

doorstroming van statushouders in Arnhem.  

 

Deze vragen werden ingezonden op 3 november 2015 met kenmerk 2015Z20490.  

 

 

De Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie,  

 

 

 

 

K.H.D.M. Dijkhoff 

 

 
  

 

Directoraat-Generaal 

Vreemdelingenzaken 

Directie Migratiebeleid 

Asiel, Opvang en Terugkeer 
  

Turfmarkt 147 

2511 DP  Den Haag 

Postbus 20301 

2500 EH  Den Haag 

www.rijksoverheid.nl/venj 
  

  

Ons kenmerk 

701378 
  

Uw kenmerk 

2015Z20490 
  

Bij beantwoording de datum 

en ons kenmerk vermelden. 

Wilt u slechts één zaak in uw 

brief behandelen. 
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Directoraat-Generaal 

Vreemdelingenzaken 

Directie Migratiebeleid 

Asiel, Opvang en Terugkeer
  

 

Datum 

16 november 2015 
 

Ons kenmerk 

701378 

 

 

 

Vragen van de leden Kuiken en Albert de Vries (beiden PvdA) aan de 

staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over de gebrekkige 
doorstroming van statushouders in Arnhem (ingezonden 3 november 
2015, 2015Z20490) 

 

  

1 

Bent u bekend met het bericht over de gebrekkige doorstroom van 

statushouders naar reeds beschikbare woningen in Arnhem? 1) 

  

Antwoord 1 

Ja. 

 

2 

Kunt u verklaren hoe het kan dat er in Arnhem wel geschikte huurhuizen 

beschikbaar zijn, maar dat er geen statushouders gevonden worden die 

hier intrek in zouden kunnen nemen? 

 

Antwoord 2 

Het beeld dat er geen statushouders (vergunninghouders) gevonden kunnen 

worden voor de woningen in Arnhem klopt niet. Momenteel staan er 132  

vergunninghouders gekoppeld aan de gemeente Arnhem. Zij wachten op 

definitieve huisvesting. Van deze vergunninghouders ontbreekt bij 40 personen 

nog het Burgerservicenummer (BSN). Een BSN wordt verkregen door inschrijving 

in de Basisregistratie Personen (BRP). Het BSN is een voorwaarde voor het 

aangaan van de meeste rechtshandelingen, zoals het sluiten van een huurcontract 

in de sociale huursector.  

 

De opdracht om burgers in te schrijven in de BRP ligt bij de gemeenten. 

Asielzoekers die een vergunning krijgen, moeten zich inschrijven in de BRP bij de 

afdeling burgerzaken in de gemeente waar zij verblijven. Doorgaans is dat de 

AZC-gemeente. Ik constateer dat daar nu lange wachttijden aan het ontstaan 

zijn, mede doordat er in korte tijd veel opvanglocaties zijn bijgekomen. De 

gemeente waar de vergunninghouder gaat wonen, in dit geval Arnhem, hoeft 

overigens niet te wachten totdat de vergunninghouder in de AZC-gemeente is 

ingeschreven, maar kan de vergunninghouder ook uitnodigen zich in te schrijven 

in de gemeente Arnhem.  

 

3 

Hoe lang duurt het gemiddeld genomen voordat een statushouder een 

Burgerservicenummer (BSN) ontvangt? 
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Directoraat-Generaal 

Vreemdelingenzaken 

Directie Migratiebeleid 
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16 november 2015 
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Antwoord 

Dat verschilt per gemeente. De exacte duur van deze wachttijd per gemeente 

wordt niet geregistreerd. Om die reden kan geen exact gemiddelde gegeven 

worden. Het gemiddelde is in ieder geval langer dan gewenst, vandaar ook mijn 

antwoord onder 4 en 5.  

  

4 

Bent u bereid om te onderzoeken wat er op dit moment nodig is om 

statushouders sneller aan een BSN te helpen, om zo de doorstroming 

naar een huurhuis te bevorderen en de druk op  asielzoekerscentra 

(AZC’s) te verlichten? 

 

5 

Klopt het dat er in veel meer gemeenten zich soortgelijke situaties 

voordoen, waarbij niet het tekort aan geschikte huurhuizen maar 

bureaucratie de doorstroming in de weg staat? 

 

Antwoord 4 en 5 

Uiteraard heb ik geconstateerd dat de vertraging bij inschrijving van 

vergunninghouders in de BRP het proces van huisvesting vertraagt. Door de hoge 

instroom van asielzoekers is hierbij een achterstand ontstaan en daar hebben 

gemeenten last van. Om die reden zijn inmiddels maatregelen getroffen om 

enerzijds deze achterstanden weg te werken en anderzijds gemeenten te 

ondersteunen nieuwe inschrijvingen in de BRP tijdig te realiseren.  

 

Om het huisvestingsproces te versnellen is in het aanmeldcentrum Ter Apel een 

zogenoemde ‘BRP-straat’ ingericht.  Hier worden alle personen die in Ter Apel al 

een verblijfsvergunning krijgen  direct door de gemeente Vlagtwedde in de BRP 

ingeschreven. Door de hoge instroom vindt aanmelding momenteel echter ook op 

andere locaties plaats. De BRP-straat wordt zo spoedig mogelijk ook op deze 

locaties ingericht. Tenslotte wordt momenteel een team van ‘vliegende keeps’ 

opgericht, dat gemeenten kan bijstaan die achterlopen met het inschrijven van 

vergunninghouders in de BRP. Eind november zal het team actief zijn. Binnenkort 

wordt er een meldpunt ingericht waar gemeenten zich kunnen melden als ze 

gebruik willen maken van zulke ondersteuning. Gemeenten worden hier nog 

nader over geïnformeerd.   

 

 

  

1) http://www.gelderlander.nl/regio/arnhem-e-o/arnhem/genoeg-huizen-maar-

geen-asielzoekers-in-arnhem-1.5395008 

 


